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Protokół Nr I/2021

zpierwszego w roku 2021 posiedzenia Rady Osiedla,,Wilkowyje" kadencji 2019-

ż023

w Klubie Wilkowyje przy uI Szkolnej 96 w Tychach

w dniu 27 maja202l r.

Obecni:

1. Członkowie Rady Osiedla Wilkowyje:
do protokofu.

Załącznikiz

ZŃącznik nr l: Lista Obecności

według listy obecności stanowiącej zŃącznik nr 1

Porządek posiedzenia Rady Osiedla Wilkowyje w dniu 27 maja 2021 roku:

1. Otwarcieposiedzenia.
ż. Pizedstawienie porządku posiedzenia.
3. .Rozpatrzenie i prryjęcie porządku posiedzenia.
4. Rozpatrzenie i przyjęcie protokołu z VII posiedzenia Rady Osiedla Wilkowyje w roku 2020.
5. Omówienie tematów rwiązanych z dzińalnością Rady orźź spraw bieżących.
6. Zamknięcie posiedzenia.
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Ad. 1

Pierwsze posiedzenie Rady Osiedla Wilkowyj e w 2021 roku otworzyła Przewodnicząca Rady
O s ie dl a Wi lkowyj e, która przyw itńa zebr anych radnych.

Ad.2.
Kolejno Przewodnicząca Rady Osiedla Wilkowyje Pani Magdalena Stencel odcz7rtńa

porządek posiedzenia
Ad 3.

W następnym punkcie zębrania radni głosowali nad prryjęciem porządku posiedzenia.
Wsryscy radni jednogłośnie prryjęli porządek posiedzenia.

Ad.4.
Kolejno, Pani Magdalena Stencel odczytŃa protokół zroboczej VII sesji Rady Osiedla w roku

żOż0. Wszyscy radni głosowali za przyjęciem protokofu z dnia 14 listopada 20ż0 roku.

Ad.5.
W czasie zebrania poruszono następujące tematy i problemy:
1. Finanse Rady Osiedla.
ż. Zakup pamiątek książkowych dla Absolwentów SzkoĘ w Wilkowyjach.
3. Organizacja festynu, Dnia ziemi orazDnia seniora.
4. Proporycja umiejscowienia nowej gabloty informacyjnej.
5. Uszkodzona ławka na skwerze.

Radni osiedla podjęli decyzję aby ze względu na ciągle panujący stan pandemii jak najszybciej podjąó
działaniazmierzające do realizacji zŃożeń budżetu Rady.
Zaproponowano aby zwrócić się do Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów z prośbą o akceptację
umiejscowienia nowej gabloty informacyjnej oraz z prośbą o pomoc w posadowieniu dwóch gablot
we wskazanych miejscach - ze względu na brak zarówno odpowiedniego do tego celu sprzętu jak i
materiałów.
Radni nvrócili się z prośbą o wystosowanie pisma w sprawie zadbania o rondo na ulicy
Obywatelskiej.

Ad.6.
W następnym punkcie Przewodnicząca, Pani Magdalena Stencel podziękowała wszystkim

radnym za przybycie. Następne Zębranie Rady Osiedla Wilkowyje Przewodnicząca Rady
ząproponowŃana początku sierpnia ż02I roku,

protokołowała

Magdalena Stencel

Przewodnicząca Rady Osiedla Wilkowyje

Magdalena Stencel

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=491522

Data wygenerowania dokumentu: 2024-06-30 23:22:11

http://www.tcpdf.org

